
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana a porady 
vedoucích kateder 

             dne 18. ledna 2012 
 
 
Přítomni: 

 
 
dr. Trojovský, dr. Musílek, doc. Tůma, doc. Kostra, dr. Kříž, doc. Musílek, dr. Kühno-
vá, doc. Malíř, Ing. Kostrová, H. Čejková, I. Lankašová 

Hosté:  prof. Slabý, prorektor UHK 

Omluveni: prof. Bílek, dr. Hubálovský, prof. Milková 
 
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora 
2) Ukončení specifických výzkumů 
3) Institucionální podpora 
4) Projekt PřF – Inovace studijních programů 
5) Kolektivní smlouva 
6) Erasmus 
7) Různé 

 

Pan děkan přivítal přítomné. 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Dodatek smlouvy k přestupu studentů z PdF na PřF  - děkan doc. Trojovský má k současné verzi 

připomínky, nebudou-li odstraněny, k podpisu smlouvy z jeho strany prozatím nedojde. Dne 

26. 1. 2012 bude další schůzka u prorektorky doc. Musilové. 

 Na všech subjektech UHK proběhne hodnocení jednotlivých pedagogických pracovníků 

z hlediska výuky i vědy. Do konce června naplánovat schůzky s akad. pracovníky, možná je účast 

pana děkana na těchto schůzkách. Do letošního plánu hodnocení bylo na PřF zařazeno i „Hodno-

cení organizačních činností a poskytování služeb“.  Pro hodnocení výuky studenty bude 

doc. Musilovou připraven návrh dotazníku používaného na celé UHK. 

 Rektor doc. Hynek a předseda VOS při UHK Mgr. Lounek podepsali „Kolektivní smlouvu na roky 

2012 a 2013“. 

  Školení k OBD – účast referentek PřF je povinná, do OBD je nutno zadávat jen věci, které jsou 

bodované (výjimkou jsou výstupy pod projekty GAČR apod., tak je vhodné zadávat stále veške-

ré).  

 Využití kontaktů „Asociace univerzit visegrádských států – prof. Slabý doporučuje zúžit výběr 

partnerů a soustředit se na ty vysoké školy, u nich se zájmy fakult UHK prolínají.  Budou připra-

veny smlouvy se Záhřebskou univerzitou, Varšavskou zemědělskou univerzitou a mimo asociaci 

také s univerzitou v Novém Sadu. 

 Byl uzavřen Rozvojový projekt za loňský rok, na tento rok rozvojový projekt schválen ještě není.  



 Pan rektor upozornil na plnění dlouhodobých úkolů. Je třeba aktivizovat spolupráci se středními 

školami – oslovit SŠ, vyjet na SŠ. Každá katedra vytipuje 3 školy, kde udělá odbornou přednášku. 

Dále je nutno aktualizovat klub absolventů.  

 dr. Mitlöhner seznámil s judikátem Nejvyššího soudu ve věci trestného činu poškození právnické 

osoby – vysoké školy. 

 Dr. Grulich vznesl dotaz na vliv snižování úvazků hrazených z dotace na vzdělávací činnost a je-

jich doplňování úvazků z projektu ESF. Z důvodů akreditace a mnoha dalších ukazatelů kvality je 

třeba, aby byl pracovník nadále na celý úvazek akademikem. 

 

K bodu 2) – Ukončení specifických výzkumů 

Doc. Tůma konstatoval, že příští týden proběhnou obhajoby specifických výzkumů, komise je daná, 

člen komise je nezastupitelný. Do 27. ledna 2012 je třeba zaslat návrhy na 1 člena z každé katedry 

do komise pro tento rok.  

 

K bodu 3) – Institucionální podpora 

Vloni bylo UHK přiděleno 8 mil. Kč, pro letošní rok jsme získali cca 24 mil. Kč. Částky na jednotlivé 

součásti UHK nejsou však ještě rozděleny (proběhne začátkem února). 

 

K bodu 4) – Projekt PřF – Inovace studijních programů 

Informace o projektu podal dr. Kříž, který je vedoucím projektu. Ing. Skalová bude ekonomem projek-

tu a pan Hejl manažerem projektu. Byli jmenováni koordinátoři z jednotlivých kateder. Bude vytvořen 

Kabinet jazykové přípravy (fakultní) – od září do konce projektu budou vytvořeny pravděpodobně 2 

úvazky (AJ, NJ). Od února budou sepsány dohody na přípravy inovací předmětů z financí projek-

tu.  Referentky kateder budou mít smlouvy na částečné úvazky na práci na projektu. V projektu jsou 

plánovány finance na: 

 příjezdy odborníků ze zahraničí na PřF UHK- plánováno je 40 cest po pěti dnech, 

 průběžné jazykové kurzy a kurzy dalšího vzdělávání pro zaměstnance,  

 zahraniční mobility studentů a zaměstnanců PřF – pro studenty 25 výjezdů po 50 dnech, pro 

zaměstnance 50 výjezdů na partnerská pracoviště na 25 dní, 

 45 aktivních účastí na konferencích  - do konce února naplánovat, které letošní konference 

by chtěli zaměstnanci jednotlivých kateder realizovat. 

 

K bodu 5) – Kolektivní smlouva 

Ing. Kostrová informovala o nové kolektivní smlouvě, do které se promítly změny vzniklé novelizací 

Zákoníku práce. Upozornila na skutečnost, že výrazná změna je v sepisování pracovních smluv (doba 

určitá může být pouze 3 krát a to v sumě na maximálně 9 let), dále změny v DPP (každý měsíc se po-

dávají výkazy).  

 

K bodu 6) – Erasmus 

O výjezdy v rámci Erasmu nemají studenti  PřF prozatím v tomto roce  zájem.  Pan děkan slíbil vypla-

cení mimořádného stipendia pro každého studenta navrátivšího se z Erasmu pod PřF a podobně 

finanční odměnu pro  akademického pracovníka, který studenta na Erasmus připravil. 

  



 

K bodu 7) – Různé 

 doc. Musílek sdělil, že Fakultní nemocnice v Hradci Králové nabízí místa pro postdoky.  Dále kon-

statoval, že si myslí, že nelze meziknihovní výpůjčky realizovat přes web naší knihovny, což je 

na škodu věci, 

 dr. Kříž navrhl, zda by se PřF UHK nechtěla stát kolektivním členem JČMF, 

 pan děkan ohlásil, že Mgr. Jana Novotná bude postupně přebírat práci, kterou pro PřF doposud 

zajišťovala Ing. Nosková z PdF. 

 

Příští kolegium děkana se bude konat 8. února 2012. 

 

Zapsala: Ilona Lankašová    
 
 

doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D. 
    děkan PřF 

 


